
Geacht college en raadsleden, 
 
Op 22 juni j.l zond ik u, mede namens de buren, onderstaande mail met foto’s over het 
plantsoen achter onze woningen en kreeg direct een bericht van Robert Bibo, 
beleidsmedewerker Groen: “We gaan uw melding in behandeling nemen. U hoort zo spoedig 
mogelijk weer van ons. “  
We zijn nu ruim 2 maanden verder en niets meer vernomen!  
Nu ben ik wel wat gewend van de plantsoenendienst die al jaren niet echt geïnteresseerd 
schijnt te zijn in het groenonderhoud in onze (achter)buurt en het naast mijn woning slecht 
onderhouden ‘bosplantsoen’. Ik heb daarover in het verleden al diverse mails richting 
gemeente gestuurd en daarvan ca. 45 foto’s gemaakt, die ik in een dossier heb opgeslagen. 
Nu er weer niet gereageerd is en in ik weer de pen moet klimmen geef ik graag (ook voor de 
nieuwe raadsleden) een overzicht van al die jarenlange narigheid!!  
Ik heb het totale verhaal, met foto’s, vermeld in de PDF bijlage, die ik u hierbij meezend, en 
verwijs u inhoudelijke naar die bijlage. Gelijk maak van de gelegenheid gebruik om de 
gemeente aansprakelijk te stellen voor het afsterven van mijn ca. 20 meter lange langs dat 
‘bosplantsoen’ . De reden van e.e.a. leest u uitvoerig (met foto’s) in de bovengenoemd PDF 
bijlage. Uiteraard krijgen wij nu ook graag een antwoordt op de in de onderstaande mail 
gesteld vraag.  
Met vriendelijke groeten, bekend bij de griffie  
----------------------------------------------  
From: bekend bij de griffie   
Sent: Monday, June 22, 2020 12:15 PM 
To: info@medemblik.nl  
Subject: Overlast zaden van bomen gemeenet in onze tuinen 
Aan het college van B&W en de Gemeenteraadsleden. 
Geacht college en raadsleden, 
Ca. drie geleden hadden wij (de bewoners van de Wierdijk 30-32-34) voor het eerst (zelf 

woon ik er al 16 jaar) last van honderden zaden en even vele daaruit opgroeiende ‘plantjes’, 

die van de aan de overkant van sloot staande bomen (volgens een deskundige de Es of 

Esdoorn ) van de gemeente kwamen. Aanvankelijk dachten we dat dit een éénjarige spontane 

uiting van de natuur was en hebben we, per tuin, honderden van die ‘plantjes’ handmatig 

verwijderd die tussen de aanwezige beplanting, tussen de straatstenen en tegels en in 

grindbedekking groeiden, zie de foto’s. Maar na het verwijderen staan er een paar dagen later 

weer vele tientallen. Op de harde ondergrond kan men ze met gif nog doodspuiten, wat dan 

vele keren in de drie tuinen gedaan zal moeten worden en erg milieuvriendelijk is dat niet. 

Daar waar de deze plantjes tussen de aanwezige groenbeplating c.q. bodembedekkers groeien 

moet dat vele, vele keren handmatig gebeuren. De plantjes c.q. opslag uit deze zaden hebben 

al snel sterke diepe wortels en als je ze niet tijdig opmerkt tussen de bestaande groene 

beplanting zijn ze al snel 10-15 cm hoog en al weer moeilijk handmatig te verwijderen!!  
Je bent weken bezig om al die vele honderden plantjes met de hand, in de aanwezige groene 

beplanting, bodembedekkers, te verwijderen en dood spuiten kan daar dus niet! Je vind ze 

zelfs in de voortuin!! 
Toen ik op 20 juni j.l. een uit die zaden opgroeiend tak boven mijn hoge bramenstruik uit zag 

komen, bleek die al 2,20 m hoog te zijn!! Zie de foto’s . M.a.w. als je die honderden plantjes 

niet verwijderd groeien er overal bomen uit!!!  
Hoe dit zo plotseling kan zijn ontstaan is ons niet duidelijk! Zijn de bomen volwassen 

geworden en is dit een eenjarige zaadlozing?? 
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Nu we moeten vaststellen dat het jaarlijks terugkerend fenomeen is, dat veel werk en ergernis 

veroorzaakt willen wij van deze jaarlijks terugkerende ellende af. Kan men de bomen 

‘ontmannen’ zodat er geen ‘zaadlozing’ meer mogelijk is? Als het één (twee?) boom betreft 

mag die wat ons betreft verwijderd worden, het staat er vol met bomen en die plek zal snel 

weer dichtgegroeid zijn. De bomenrij langs de sloot is ca. 8-9 m diep!!!!. Afgelopen herfst 

c.q. voorjaar heeft men daar ook enorm gesnoeid en wagens vol met zware takken afgevoerd 

en er liggen nog steeds dode takken. Dus kennelijk moest er so wie so al het nodige wegge-

haald worden. 
Ter informatie: Al het straatwerk in de achtertuin van de Wierdijk 30 is dit voorjaar net 

vernieuwd dus daar is nu uiteraard weinig te zien. Deze eigenaar heeft haar achtertuin onlangs 

ook nog door hovenier Den Heuvel onkruidvrij laten maken, maar inmiddels staan er al weer 

tientallen plantjes. M.a.w. het totaal plaatje ziet er hier dus gunstiger uit. Bij de Wierdijk 28 

heeft men nauwelijks c.q. geen last, er stonden slechts enkele plantjes, andere zijn mogelijk 

bij het reguliere onderhoud al om geschraapt.  
Gaarne vernemen we hoe deze overlast opgelost kan worden.  
Ter verduidelijking de bijgesloten foto’s: 
1-De top 2,20 m lange tak die boven de bramenstruik uitgroeit. H 
2-Die nu afgezaagde tak op het zwarte antiworteldoek. J 
3-De plantjes tussen de tegels. A 
4-De plantjes in het grind. F 
5-De plantjes, die op de foto moeilijk zichtbaar zijn (wat geler) in de aanwezige groene 

bodembedekers, dus rood omcirkeld, in de gehele achtertuin van Wierdijk 32 . O 
6-Een aantal van die uitgetrokken plantjes, die wat geelkleuriger zijn, zoals op foto 5 

omcirkeld. P 
Zo nodig stuur ik een paar van bovenstaande foto’s in een 2e mail als het te samen te veel 

MB-s zijn. 
We hebben nog meer foto’s! 
Met vriendelijke groeten Bewoners Wierdijk 34 Wervershoof, mede namens de bewoners van 

de Wierdijk 30 en 32.  
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